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RADA oS|EDLA ,,GLINKA 1,,

Protokół nr 212019

Obecni:

Członkowie Rady osiedla Glinka 1 - według listy obecności (załącznik)

Obecnych: 9 radnych

Nieobecnych: 6 radnych

Porządek sesji Rady Osiedla:

1, Otwarcie sesji

2, Przedstawienie przezZarząd Osiedla Glinka 1 propozycji Budzetu na lata 2o1gi2o2a.
3. Dyskusja iwnioski do uchwały budzetowej

4. Podjęcie uchwały zatwierdzającej budzet na rok 2019

5. Podjęcie uchwały zaMvierdzĄącej budzet na rok 2020

6. Dyskusja nad programem pracy Rady Osiedla na lata 2019 i2020.
7. Podsumowanie dyskusji i wnioski do programu pracy Rady Osiedla na lata 2019 i 202a
8. Przedstawienie spraw aktualnych

9. Zamknięcie sesji

Ad.1

Sesja została otworzona przez Przewodniczącego Rady Osiedla Glinka 1- pana Tomasza
Dudek.

Ad.2

Zostały przedstawione projekty budzetów na lata 2019 i 2020 puez Przewodniczącą
Zarządu Osiedla Glinka 1 - panią Annę Kulczyk- Szymańską,

Ad,3
Budzet na 2O19r. obejmuje:

- organizację Ogniska lntegracyjnego dla mieszkańców Osiedla,
- materiały biurowe,

- wYdruk ulotek informacyjnych dla mieszkańców Osiedla z informacją na temat powstania

Osiedla, Rady Osiedla, mozliwości kontaktu z Radą, a takze wydarzenia integracyjnego,

Budzet na 202Or. obejmuje:

- Dzień Seniora,

- Piknik Letnidla mieszkańców.
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Ad.4

Budzet na rok 2019 został uchwalony przez Radę w głosowaniu jawnym.

Głosów za: 9

Głosow pzeciw: 0

Wstzymało się: 0

Jednogłośnie przez Radnych została podjęta Uchwała Budzetowa na 2a19 rok.

Ad.5
Budzet na rok 2a20 został uchwalony przez Radę w głosowaniu jawnym.

Głosów za: 9

Głosów przeciw: 0

Wstrzymało się: 0

Rada przyjęła Uchwałę Budzetową na2020 rok. Radniwzięli pod uwagę mozliwośc

przesunięĆ budzetowych w latach 2019 i 2O20 w razie zaistnienia takiej potrzeby.

Ad.6

Dyskutowano o problemach istniejących na ulicach: Glińczańskiej, Barbary, Bronisławy oraz

Budowlanych. W szczególnościwzięto pod uwagę problemy związane z intensywnością

ruchu drogowego orazzwiązanych z tym utrudnień i zagrozeń dla mieszkańców.

Dyskutowano równiez o stanie technicznym ulic Bronisławy i Barbary, atakże o irudnościach

zv,tyjazdem z tych ulic oraz zbocznej ul. Glińczańskiej.

Ad.7

Problemy związane z ruchem drogowym na ulicach Osiedla przyjęto za priorytetowe w

działaniach na najblizsze miesiące,

Ad,8

Zgłoszono potrzebę utworzenia adresu e-mail dla Rady Osiedla. Osoba odpowiedzialna:

Olga Dudek.

Następne posiedzenie Rady Osiedla przewidziano na styczeń 2a20.

Ad,9

Zamknięcie sesji przez Przewodniczącego Rady Osiedla Glinka 1.
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Lista obecności z posiedzenia Rady Osiedla,,Glinka 1" w dnlu: "rŁ,YI , "ł'l9
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